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Interpelujący radny: Tomasz Lesiak 

Radny zwrócił się do Z-cy Prezydenta Marka Biernackiego i przypomniał, że w czerwcu 

ubiegłego roku wystąpił z interpelacją dotyczącą zamontowania pojemników na psie odchody 

na terenie przy hali „Pod Wieżą” i markecie NETTO. Poinformował, że wówczas odpowiedź 

była taka, że pojemniki te nie są już kupowane, natomiast podczas omawiania projektu 

dotyczącego zmiany regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Słupska 

dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska powiedziała, że już są 

kupowane. 

Radny zapytał, czy udałoby się w takim razie powrócić do tematu i rozmieścić jednak te 

pojemniki na wspomnianym terenie.  
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